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Styrelsen för Lo#ahammars Intresseförening höll under året e5 ?otal protokollförda möten. 
Där?ll kallades ?ll några informella informa?onsmöten samt möten med under året ?llsa5a 
arbetsgrupper. Uppslutningen var mycket god och intresset därmed stort. Två frågor kom a5 
särskilt dominera styrelsens möten; affären och skolan. 
ICA Nära Lo+ahammar 
Affären – ?digare benämnd ICA Nära Kusten, sedermera ICA Nära Lo#ahammar – stod 
inledningsvis inför e5 nedläggningsbeslut sedan ICA centralt och ägaren av fas?gheten inte 
kunde komma överens om skälig hyra. E#er en ?d blev situa?onen för personalen – med ICA-
handlaren MaSas Hultman och bu?kschefen Peter Johansson i spetsen – ohållbar och 
bu?ken tvingades hålla stängt under tre månader. Situa?onen ljusnade emeller?d påtagligt 
då Bjursund Invest beslutade köpa den närliggande fas?gheten som diSlls inrymt Bosses 
glassbar. ICA fick på så sä5 ?llgång ?ll denna något mindre lokal än den förra och kunde e#er 
e5 idogt arbete av personal och anlitade entreprenörer återigen öppna under första halvan 
av december. 
Intresseföreningen var under den ?d bu?ken var stängd och även dessförinnan i princip utan 
informa?on från inblandade parter – ICA centralt och fas?ghetsägaren - och nådde heller 
inte, trots önskemål, någon form av kommunika?on med dessa. Beskedet a5 fas?gheten 
tvärs över Bjursundsvägen köpts och snart kom a5 upplåtas för ICA Nära Lo#ahammar 
betraktas av föreningens styrelse som förlösande, en åsikt som det stora flertalet fasta och 
del?dsboende Lo#ahammarsbor delar med e#ertryck. 
Lo+ahammars skola 
Lo#ahammars skolas fortlevnad i oförändrad form kom a5 ägnas stort intresse från 
föreningen och engagerade ortsbor. Trots lö#en från Västerviks kommuns ledning om a5 inga 
landsbygdsskolor skulle läggas ned var oron ?dvis stor. Något beslut i den riktningen kom 
heller inte, vilket så här långt hälsats med stor ?llfredsställelse. Intresseföreningen var under 
?den mycket engagerad i frågan, vilket tog sig u5ryck i e5 betydande moraliskt stöd ?ll 
skolans personal, dess elever, vårdnadshavare och skolföreningen. U5alat betydande stöd 
finns även framgent på intresseföreningens agenda. 
Posi3va händelser 
Dessa två, posi?va händelser ska fortsä5ningsvis prägla en betydande del av föreningens 
agerande. I denna tunga och posi?va vågskål läggs också resultaten av e5 fyra veckors 
projektarbete u\ört av Isak Samuelsson, Linköpings universitet. Samuelsson studerar 
samhällsplanering och hans arbete redovisades vid e5 styrelsemöte under hösten. Det pekar 
på de förutsä5ningar - både posi?va och nega?va - Lo#ahammar förknippas med. En vik?g 
ingrediens är, enligt studien, a5 ly#a fram Lo#ahammars marina iden?tet. Vidare konstateras 
a5 för a5 locka flera a5 bosä5a sig här måste y5erligare byggbara tomter iden?fieras. En 
annan vital fråga är a5 Djupsundet bör åtgärdas så a5 djupgående båtars trafik in ?ll och ut 
från Lo#ahammar möjliggörs. 



Samuelsson är också posi?v ?ll a5 en hundrastgård etableras för a5 utgöra en social 
mötesplats för såväl hundar som människor. Förslaget väcktes av en styrelseledamot i 
föreningen.  
Resultaten av elevarbetet har redovisats för Västerviks kommun, som visar stort intresse för 
vad det kan komma a5 leda ?ll. 
A8rak3v lekplats 
Y5erligare en posi?v händelse utgör det faktum a5 en a5rak?v lekplats för barn inrä5ats 
väster om gymnas?khallen och möjliggjorts tack vare kommunala medel. 
Posi3v fram3dstro 
A5 u?från de5a posi?va agera med posi?v fram?dstro blir en vik?g ledstjärna för 
intresseföreningens arbete under 2024. Redan har således beslut fa5ats a5 inrä5a en årligen 
återkommande Lo#ahammarsdagen. Den hålls för första gången den 17 augus? 2024 och är 
tänkt som en mötesplats för främst näringslivet, föreningar, andra sammanslutningar och 
allmänheten. 
För a5 y5erligare marknadsföra Lo#ahammar som en a5rak?v plats a5 bo och verka i och 
inte minst fly5a ?ll ska föreningens hemsida och facebooksidan uppdateras och göras mer 
a5rak?v. De5a arbete leds av en nyligen ?llsa5 arbetsgrupp. 
Leonardson Fond 
Intresseföreningen beviljade under året tre bidrag ur Leonardson Fond. E5 av dem gällde en 
ansökan om 50 000 kronor från Tjust IF för material ?ll och byggande av en läktare vid 
Hammarvallen. Föreningen Tjust Allmogebåtars ansökan om e5 bidrag om 45 000 kronor för 
komple5ering av en Tjustöka beviljades likaså. Det tredje var en ansökan om e5 bidrag på 
10 000 kronor från ortens bouleförening, som tack vare de5a kunde uppföra e5 tak över sin 
utomhusbana. 
Landsbygdsrådet 
Vidare noteras a5 intresseföreningen genom sin ordförande Torgny Kindh var mycket ak?v i 
Landsbygdsrådet, som förutom Lo#ahammar omfa5ar e5 ?otal orter i nordöstra Kalmar län. 
En huvudpunkt på dess agenda utgör frågan om översiktsplan, som ?lls för en ?d sedan 
gällde ort för ort men som nu omfa5ar hela Västerviks kommun. Bevakningen av 
Lo#ahammars intressen ägnades stort utrymme och ambi?onen är a5 de5a engagemang ska 
oförtrutet fortsä5a. 
Vacker julgran 
Slutligen noterar föreningen med stor tacksamhet den gåva som skänktes i form av en stor 
och vacker julgran, som utgör en årligen återkommande a5rak?on och kom på plats tack 
vare fin insats av Lo#ahammars Hembygdsförenings Herbert Johansson och Lennart 
Tångered.  
Fr o m 2024 står Västerviks kommun för julgran ?ll Lo#ahammar. 
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